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Skolebestyrelsesmøde 
 

Torsdag d. 21. november 2024, kl. 18.30 - 20.00 i skolens personalerum 
Fraværende: Mikkel Ø., Christian, Charlotte 
------------------------------------------------------------------------------------------------ 

Referat  
 
9.  
Godkendelse af referat fra den 12.09.2024 
 
Beslutning: Godkendt 
 
 
10.  
Refleksion og siden sidst. (Positive indslag på 2 – 3 minutter) 
 
Beslutning: Bestyrelsesmedlem har været til åbent hus på skolen en dag, hvor der var fællessamling. Her 
bemærkes spændende og aktuelt indhold samt elevernes evne til at lytte og sidde stille i 40 minutter. Hele 
personalegruppen har været til relevant foredrag v. Rasmus Alenkær.  
 
11. 
Nyt fra Rettighedsrådet 
 
Beslutning: Her har man evalueret affaldssorteringen i klasserne ved blandt andet spørgerunde i klasserne. 
Dette giver anledning til, at rettighedsrådet fremstiller en video, hvor elever viser hvordan man sorterer. 
Skolen har nu valgt udbyder af ny legeborg. I næste uge skal rettighedselever fra 3.-5. klasse ud og se på 
forskellige HAGS- legetårne-modeller. Rettighedsrådet tager, som noget nyt initiativ til flere 
decemberhyggeaktiviteter (fremstilling af guilander og spisning af æbleskiver) I næste uge mødes med 
ledelsen for at drøfte opstart af undersøgelse om elevernes medbestemmelse. 
 
 
 
 
12. 
Siden sidst. 

- Trafikpolitik - Fodgængerfelt mm. 
- Folkeskolernes samråd 
- Planlægning af politikernes besøg onsdag d. 27. november kl. 11-12 

 
Beslutning:  

- Når HL har haft besøg af Mikkel fra Land, by og kultur sættes trafikpolitikken på dagsordenen 
- Jesper og Christian har været til møde i samrådet. En ny forretningsorden gensendes til høring 

blandt bestyrelserne. De politiske udmeldinger om evt. lukning af et specialcenter blev også 
drøftet. Her hørte de om Tim Skoles glæde ved at have ”Skoletanter”.  

- Linda og Christian deltager fra bestyrelsen. HL sender dagsorden samt data ud til hele bestyrelsen 
og til Børn- og Familieudvalget forud for besøget.  

 
 
13. 
Evt. 



 
Beslutning: Bestyrelsesmedlem har spørgsmål til Idrætscenterets madordning. 
 
 
……………………………………………………………………………………………………………………… 
Næste bestyrelsesmøde er den 6. februar 2025 
Foreløbige punkter til dagsordenen:  
 

 


